
Protokoll årsstämma hummelholms kulturförening. 

24-05-2023. 

 

Ordförande- Pontus Sjögren. 

Sekreterare- Whilma Sjögren. 

Justeringsmän- Ann-Charlotte Holmgren och Georg Fors. 

Plats- hummelholms byagård. 

 

Verksamhetsberättelse uppläst i stora salen av ordförande, ekonomi 

uppläst och ny budget har framförts av kassör och godkänts av 

revisorerna. Ansvarsfrihet för styrelsen godkänd av stämman. 

 

Motion från styrelsen: införskaffa ett så kallat pop up tält som är till 

för föreningen och de som hyr byagården att använda. En kostnad på 

4700 kr godkänd av stämman. 

Fastställande av medlemsavgift godkänd på 50 kr. 

 

Förslag till avgift för uthyrning av byagården.  

Hyra för lilla salen ökat till 200 kr. 

Hyra för hela byagården ökat till 500 kr. 

Gäller per uthyrningstillfälle. Förslag godkänt av stämma. 

 

Ny bokningsansvarig för byagården. Stämman godkänner Ann-

Charlotte Holmgren. Ändringarna ska ske på hummelholms hemsida. 

 



Val av styrelse och styrelseordförande. 

Ordförande- Pontus Sjögren 1 år 

Kassör och ekonomiansvarig- Georg Fors 1 år 

Ledamöter- Katarina Enmark på 2 år, Paulina Spranger 1 år, Anders 

Arvidsson 1 år, Whilma Sjögren 1 år 

Sekretrare- Whilma Sjögren 

Suppleanter- Maud och Björn Sjöström 1 år 

Revisorer- Erland Johansson och Margareta Enmark 1 år 

Valberedning- Peter Nygren och Leif Berggren 1 år 

 

Arbetsmöte Slåtterdagarna. 

Ordförande frågar Bennie Fransson om han kan slå med knivbalk på 

hästängsholmen i sommar. Angående strängning av det avslagna höet 

måste föreningen hitta någon som kan. Ingen på stämman hade 

maskiner för det i år. Om vi hittar någon som kan kontakta 

ordförande. Björn Sjöström erbjöd sig köra lastarvagn istället för 

Erland i år efter ifrånsägelse. 

Slåtterhelgen sker vecka 31, den 5-6 augusti. Fika ansvarig är Maud 

Sjöström. 

Dasset på rastplatsen luktar illa på sommarn och skulle fått sig en 

tömning. Detta rapporteras till Länsstyrelsen av ordförande. 

Klipparlistan påbörjades på mötet, Maud Sjöström fortsätter ringa 

runt tills den är utfylld. 

Protokollet laddas upp på hemsidan, Erland Johansson uppdaterar 

efter ordförande och sekreterare färdigställt dokumentet. Årets 

ekonomi ska också in på hemsidan. 

 



Fiskestugan vid holmforsen- skylten ska uppdateras med ny 

kontaktperson och qr koden förnyas. Varningslapp för att inte lämna 

fiskestugan innan eldar är släckta ska sättas upp.  

 

Stämman avslutas. 

 

 


